
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 6. ČERVNA 

2024 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Jana Illnerová, Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš 

Rýdl, Antonín Kopáček 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 

Martin Pilát 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Hana Kopáčková, Václav Brejcha, Václav Šimon, Martin Šimon 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU  

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

5. Dlouhodobé záležitosti 

přijato, pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru: v úterý 3. 9. 2024 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ  

 

1.1 OPRAVA ULICE NA STRŽ I 



 

 

 

Oprava živičného krytu v hodnotě 200.000,- Kč (v rozpočtu města) zatím nebyla započata. Dle 

zástupce města jsou opravy pomalu rozjížděny a na ulici Na Strži přijde řada. 

(Počítá se s opravou kompletně celé ulice, včetně podloží. Projekt na opěrnou zeď je dokončený. 

Rekonstrukce se budou týkat také sítě – elektřina, voda) 

1.2 PŘÍSTUPOVÁ BRANKA ZA ŠKOLOU  

Potřebná smlouva k vybudování branky ještě nebyla podepsána. 

1.3 PROŘEZÁNÍ STROMŮ 

Stále nebyly prořezány stromy u pana Piláta a u paní Bornové. 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

2.1 PŘÍSTŘEŠEK NA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVCE KOVÁRNA 

Stavba přístřešku byla dne 6. 6. 2024 započata. 

 

 

 

2.2 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

Pan místostarosta je v kontaktu s budoucí předsedkyní župy Sokola. Jedná s ní ohledně přívětivější 

ceny za potřebné pozemky. 

Na odhad se stále čeká. 

 

2.3 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY 

Stavba začne v nejbližší možné době. Stromy, které byly na straně budoucího chodníku, jsou již 

pokáceny. 



 

 

 

Stavební firma, která bude realizovat zakázku, je vybrána. 

 

2.4 CESTA PŘES KONČINY 

Podrobnější informace jsou k dispozici v minulém zápise z osadního výboru – 30. 11. 2023 

Oprava cesty je závislá na přidělení dotace. Jakmile bude vypsán vhodný dotační titul, bude město 

žádat o dotaci znovu. 

 

2.5 CHYBĚJÍCÍ ASISTENTI PRO PŘECHÁZENÍ NA PŘECHODECH  

V tento okamžik je asistence u školy zajištěna. Avšak obecně není o tuto bohulibou aktivitu i za 

úplatu zájem. 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU  

 

3.1 PŘEVEZENÍ KONTEJNERU NA SKLO OD ŠKOLY K PRODEJNĚ  

Po odstranění kontejnerů se u prodejny Pája hromadí především skleněný odpad.  

Osadní výbor navrhuje přemístit kontejnery na sklo od školy k prodejně. 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2 VENKOVNÍ DĚTSKÉ PRVKY NA ŠKOLNÍ ZAHRADĚ  

Z informací od zaměstnanců ZŠ v Horním Kostelci je extrémní potřeba po venkovních dětských 

prvcích na zahradě základní školy.  

Kromě sportoviště (umělé trávy) není k dispozici de-facto ani jedna venkovní „hračka“, která by byla 

dětem k dispozici. Ty se velmi rychle začínají nudit a vede to k problémům s udržení dětí v klidu a 

pohodě. 

Členové osadního výboru vymysleli možnost zarovnat lehce svažitou terasu školní zahrady (cca. 100 

m2) nad schody v pravé části při pohledu na ZŠ. Tento prostor by mohl být osazen třeba jen 

přenosnými herními prvky. Následně by vybudované hřišťátko nemuselo být „pod zámkem“ a 

mohlo by být k dispozici také pro děti a jejich rodiče mimo školní výuku.  



 

 

 

 

Osadní výbor navrhuje výše zmíněné řešení. 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2  BRANKY A PLOT U HŘÍŠTĚ ZA SEKYRKÁRNOU  

Na základě připomínek pana Šimona (podrobnosti v bodě 4.2 a 4.3) osadní výbor navrhuje zvýšení 

plotu a dále vypletení a opravu fotbalových branek. 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.3 CESTA PŘES KONČINY 

O realizaci opravy cesty v tomto roce 2024 byli členové OV znovu ujištěni.  

Na opravu cesty budou použity prostředky ušetřené z jiných investičních akcí. Např. na rekonstrukci 

knihovny byla poskytnuta již cca. 5 dotace. 

Na konci srpna se provede sumář ušetřených prostředků. 

Osadní výbor navrhuje, aby bylo již nyní vypsáno výběrové řízení na realizaci této rekonstrukce. 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.4 CHODNÍK OD HOBLA KE ŠKOLE  

Rodiče a děti přicházející po úzké cestě směrem od Hobla do školy jsou ohrožovány projíždějícími 

vozidly. V tomto místě je minimum prostoru na uhnutí se.  

Osadní výbor navrhuje vybudovat chodník a to na pozemku těsně s cestou sousedícím. 

PŘIJATO, PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 



 

 

 

 

 

4. DISKUZE 

 

Pavel Holzäpfel 

4.1 ODPAD NA MÍSTECH ZRUŠENÝCH KONT. HNÍZD  

Na místě zrušeného kontejnerového hnízda u prodejny Pája lidé zanechávají odpad v igelitových 

taškách. 

Pan Holzäpfel odpad likviduje svépomocí. 

 

Václav Šimon 

4.2 PLOT U HŘÍŠTĚ ZA SEKYRKÁRNOU  

Fotbalové hříště za Sekyrkárnou je ukončené plotem, který ovšem není dostatečně vysoký, aby 

zabránil častému překopávání míčů. Děti následně za míči vybíhají na silnici a opakovaně dochází 

k nebezpečným situacím. 

Pan Šimon navrhuje, aby byl plot co nejvíce zvýšen tak, aby zachytil maximum přilétajících 

míčů. 



 

 

 

 

4.3 BRANKY NA HŘIŠTI ZA SEKYRKÁRNOU  

Fotbalové hříště a stejně tak i na něm ležící branky jsou využívány velkým množstvím dětí.  

Ocelové fotbalové branky by zasloužily údržbu. Jedna z nich je prasklá. Zároveň branky nemají sítě a 

děti musí pro každé balóny běhat daleko. 

Pan Šimon navrhuje, aby byly branky opraveny a vypleteny.  

 

Tomáš Rýdl 

4.4 SPORTOVIŠTĚ NA ŠKOLOU  

V okolí školy nyní žije mnoho dětí, které by rády využívaly sportoviště za školou i mimo výuku.  

Pan Rýdl navrhuje, aby byly klíče od tohoto sportoviště k dispozici i u něho a děti k nim měly 

jednodušší přístup.  

 

Celý osadní výbor                        NOVÉ CÍLE 

Členové osadního výboru zvažují nad vytyčením si nových cílů co se oprav a investic v Horním 

Kostelci týká.  

Dosavadní cíle, které osadní výbor prioritizoval:  

• Oprava Podlesné 2 – dokončeno ✓ 

• Oprava cesty kolem Školy – dokončeno ✓ 

• Křižovatka u Sekyrkárny – chodníky a místa pro přecházení – realizace v tomto roce 2024 

• Oprava cesty přes Končiny – realizace v tomto roce 2024 

• Nový chodník od školy a místo pro přecházení – pracuje se na projektu 

• Oprava ulice Na Strži – částečná oprava v tomto roce, kompletní proběhne – kdy? 

• Hřiště v Horním Kostelci – dlouhodobější záležitost, avšak stále v běhu 

Nové prioritní cíle 

• Oprava cesty k Šimkovým  



 

 

 

ÚKOL PRO ČLENY OSADNÍHO VÝBORU 

Zamyslet se nad dalšími cíly a nad jejich důležitostí 

 

5. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI  

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY  

Pan místostarosta má k dispozici videa a fotografie monitorující tento jev. 

2.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

Výhledově ano. - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  CESTA PŘES KONČINY 

Viz. bod 3.3 

4.  UMÍSTĚNÍ ODPADKOVÝCH KOŠŮ  

Umístění odpadkových košů bylo dne 6. 6. 2024 znovu přislíbeno a pan místostarosta celou věc 

zaurguje. Navržená místa jsou v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

 5. NOVÝ CHODNÍK OD ŠKOLY  

Projekt na stavbu chodníku s bezpečným místem pro přecházení je realizován. 

6.  UMÍSTĚNÍ MĚŘIČŮ RYCHLOSTI  

Ledy ohledně umístění průjezdného radaru v Horním Kostelci se začínají hýbat. Dle pana 

místostarosty je právě silnice v Horním Kostelci žhavým adeptem k umístění potřebného průjezdného 

radaru. 

7. PROŘEZÁNÍ ALEJE ZA PANÍ ILLNEROVOU  

Vzhledem k tomu, že se jedná o pozemky města, tak dojde k projednání s kompetentními úředníky. 

8. KANALIZACE OD KŘIŽOVATKY U SEKYRKÁRNY AŽ K  LESU 

Na projektu se pracuje. 

9. PŘIDÁNÍ SVĚTEL POULIČNÍHO OSVĚTLENÍ 

Na sloupy el. vedení budou přidány světla veř. osvětlení. Jedná se o část silnice od odbočky na 

Hronov - směr Stárkov. 

10. CESTA NA BOHDAŠÍN  

Cesta na Bohdašín nemůže být rekonstruována, jelikož není hotové pozemkové vyrovnání. 

 

 



 

 

 

 

 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 6. června 2024 

 

 

 


